Skrivregler ​– genitiv-s

Heter det

Högskolans i Borås bibliotek eller

Högskolan i Borås bibliotek?

Eller kanske Högskolan i Borås’s bibliotek?

”Högskolan i Borås” är den statliga högskolans (se även nedan punkt 1) i Borås firmanamn. Ett firmanamn kan naturligtvis inte modifieras med ett genitiv-s inlagt mitt i texten.

Om Högskolan i Borås logotyp (se nedan) används, med ett inflikat ”s” på Högskolan, ser man hur orimligt det blir!
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1. Kungen av Danmarks ... eller Kungens av Danmark (bröst-

karameller)?

Exempel på genitiv i ordgrupp. Första varianten bör användas; den andra

korrekt men mycket formell.

För övrigt är även Kungen av Danmarks bröstkarameller ett märkesnamn.


2. Kalle, Stina och Olles moster heter Sven.

Kalles? Stinas? Medlemmar i grupp. Man bör nöja sig med att sätta det sista

ordet i gruppen i genitiv.

3. I Andersson & Ströms skyltfönster visar man cyklar.

Anderssons? Nej, firmanamn ​– precis som Högskolan i Borås!

Även Nej med hänvisning till moster Sven ovan.

I princip används apostrof aldrig vid genitiv i svenskan. Ett undantag dock, där det krävs för förståelsen: Mats pojkar är större än Johannes’.

Men McDonald’s då? Engelskt skrivsätt; skall ej brukas i svenska!

Nu är visserligen just detta exempel ett firmanamn (se ovan) och då får det förstås inte ändras.
